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Príloha č. 2 

Správa o činnosti klubu za rok 2020 

Činnosť klubu, tak ako  dianie v celej našej spoločnosti, bola v roku 2020 výrazne ovplyvnená 

pandémiou COVID-19 a s ňou súvisiacimi prijatými protipandemickými opatreniami. Patrili sme medzi 

chovateľské kluby, ktoré ešte stihli prezenčne realizovať výročnú členskú schôdzu KCHPS, ktorá sa 

uskutočnila  v Košiciach 1.3.2020.  

Zasadania výboru klubu sa uskutočnilo dvakrát prezenčne ( 2.2.2020 v Košiciach a 26.7.2020 

v Budči), zvyšné schôdze prebiehali korešpondenčné  podľa potreby v mesiacoch marec (23.3., 31.3.), 

apríl (11.4., 30.4.), máj (27.5.), jún (13.6., 17.6.), august (27.8.), september (9.9., 29.9.), október (11.10., 

13.10., 27.10.), november (16.11.) a v roku 2021 v dňoch 13.1. a online 3.2. 2021. 

V rámci výstavy Rybárstvo, poľovníctvo a včelárstvo v Nitre  (Agrokomplex) konanej vo februári 

2020  výcvikár Ing. Martin Sýkora  predstavil výcvik a prácu sliedičov  a tak prezentoval náš klub pred 

návštevníkmi tohto podujatia. 

Klubu sa aj napriek neľahkej situácii a po zmenách pôvodných termínov  podarilo zorganizovať 

klubovú výstavu a zo skúšok  lesné a farbiarske skúšky. Rovnako sa realizovali  klubové všestranné 

skúšky, ktoré prebehli   v rámci Memoriálu Klaudiusa Lukáča,  organizovaného v okrese Košice okolie,  

hoci hrozila obava z ich zrušenia pre výskyt AMO v okrese. V spolupráci s OPK boli zorganizované aj 

skúšky v Bratislave a v Martine. 

Klubovú výstavu klub  organizoval s posunom, za dodržania prísnych protipandemických 

opatrení dňa 26.7.2020 v Budči. Prihlásených bolo 65 psov (54 psov vo vlastníctve 32 členov klubu a 11 

psov v majetku 10 nečlenov klubu). Zastúpenie podľa plemien – 18 LR (14 v majetku členov klubu, 4 



u nečlenov klubu), 14 ESS (všetci vo vlastníctve členov klubu), , 11 WSS a 11 NP (9/9 v majetku členov 

klubu, 2/2 nečlenov klubu), 10 ŠVP (7 v majetku členov klubu a 3 nečlenov klubu) a 1 PVP v majetku 

členky klubu. Po ukončení posudzovania bolo realizované aj komisionálne meranie kohútikovej výšky 

a kontrola chrupu prihlásených jedincov.  

Klubových skúšok sa zúčastnilo spolu 17 sliedičov, z toho 5 ESS, 9 NP a 3 WSS. Skúšok, ktoré 

klub spoluorganizoval s OPK sa zúčastnilo 6 ESS, 5 WSS a 1 NP. 

V auguste 2020 sa v Trnave uskutočnilo  preložené zasadnutie Kynologickej rady SPZ, ktorého 

som sa ako zástupca KCHPS  v KR zúčastnil. Zaoberalo sa hlavne opatreniami v súvislosti s COVID-19 

a dopadom na plánované kynologické podujatia (výstavy a skúšky). 

Počty udelených klubových titulov JCC (8) – 2 u plemien LR a ŠVP, po 1-nom u plemien ESS, NP, 

WSS a PVP;  CC (26) – 7 titulov u plemena WSS, 6 u plemien ESS a LR, 4 u ŠVP a 36 u NP; CCT (4) – 1x 

u ESS, 2x u NP, 1x u WSS. 

Klubové šampionáty vystavené po konaní členskej schôdze v roku 2020: 

- Klubový šampión krásy BOBA Jankina záhrada WSS (maj. Bc. Viera Janeková) a  

                                                         Castano Wavelet ŠVP (maj. Stanislava Klieštiková) 

- Klubový šampión práce  Lancelot Ivančice WSS (maj. Bc. Miloš Hrúzik). 

Záverom chcem poďakovať všetkým členom KCHPS, ktorí v tomto zložitom období plnom 

zmien, nezanevreli na kynologické  aktivity a venovali sa chovu, výstavníctvu a výkonu so svojimi psami. 

Rovnako poďakovanie patrí aj sponzorom klubu, ktorí prispeli materiálnou pomocou pri organizácii 

našich kynologických podujatí. 

Peter Lazár 

 

  



Príloha č. 3 

Správa ekonóma klubu za rok 2020 a rozpočet klubu na rok 2021 

Počiatočný stav:   Konečný stav: 

Pokladnica:    340,94     37,37 

Bežný bankový účet:  11.139,70    11.119,02 

Sporiaci bankový účet:  3.155,13    3.156,41 

SPOLU:    14.635,77    14.312,80 

 

Príjmy podľa účelu sú nasledovné: 

- príjmy z chovateľskej činnosti     440  

- členské príspevky     1.414 

- dotácia od SPZ na činnosť klubu   682 

- prijatý bankový úrok     1,28 

    SPOLU príjmy:  2.537,28 

 

Výdavky podľa účelu sú nasledovné: 

- Výdavky na činnosť klubu: bankové poplatky, poštovné poradcov chovu a matrikárky, 

materiál na prevádzku: obálky, kancelársky papier, lepiace pásky, spisové obaly, výkresy, 

drobné kancelárske potreby, cestovné, členské známky pre nečlenov SPZ, web, bankové 

poplatky, ....      1.549,25  

- Nákup prístreškov 2 kusy    91,65 

- Odznaky      490,80 

- Vyúčtovanie skúšok zorganizovaných  KCHPS  522,50 (z toho 275 refundácia 

štartovného MKL)  

- Vyúčtovanie výstav zorganizovaných  KCHPS  206,05 

SPOLU výdavky: 2.860,25 

 

Rok 2020 bol vzhľadom na situáciu s pandémiou náročný, avšak fungovanie v klube sa 

výraznejšie nenarušilo a plánovaný rozpočet na rok 2020 bol naplnený. Klubu sa podarilo zorganizovať 

aj napriek neľahkej situácii viacero klubových akcií (1 klubová výstava a 3 skúšky)  a taktiež podporiť 

našich členov na vrcholovej akcii - na všestranných skúškach úhradou polovice štartovného na 

Memoriáli Klaudiusa Lukáča. Týmto by som sa chcela poďakovať všetkým členom, ktorí aktívne hľadajú 

sponzorov pre klubové akcie a taktiež pomáhajú pri ich organizácii, čo výrazne znižuje náklady na tieto 

podujatia. Tak, ako aj po minulé roky si členovia výboru a poradcovia chovu nedávajú preplácať časť 

nákladov spojených s administratívou klubu a s chovateľskou činnosťou, taktiež spojených s prípravou 



a chodom klubových akcií a prácou v komisii na kontrolu chrupu a meranie kohútikovej výšky. Členovia 

výboru a poradcovia chovu si nedávajú preplácať ani telefónne účty, aj napriek tomu, že pre 

vybavovanie požiadaviek členov a pre zabezpečovanie chodu klubu a klubových podujatí je to 

nevyhnutnosťou.   

Daňové priznanie za rok 2020 bude spracované tak, ako po minulé roky externou firmou.  

Touto cestou by som chcela vyjadriť celkovú spokojnosť s označovaním platieb, čo prispieva k 

ich správnej identifikácii. Výrazne k tomu prispieva používanie zverejnených variabilných symbolov. 

 

Košice, 15.2.2021 

Zuzana Nováková 

 

Plán na rok 2021: 

V roku 2021 klub plánuje organizovať dve výstavy (klubovú a špeciálnu) a 5 klubových skúšok. Pre rok 

2021 predpokladáme príjmy 2500 € a výdavky 4000 €. 

  



Príloha č. 4 

Správa matrikára klubu za rok 2020 

1. Stav členskej základne 

Stav členskej základne k 15.2.2021 je 134 členov.  

Členstvo v KCHPS – podľa plemien psov zastrešených klubom 

 2016 2017 2018 2019 2020 2021 

Anglický špringeršpaniel 24 31 32 38 32 35 

Waleský špringeršpaniel 24 27 30 27 27 29 

Nemecký prepeličiar 29 35 38 33 32 39 

Írsky vodný španiel 1 1 1 1 0 1 

Lagotto romagnolo 9 11 9 11 13 14 

Španielský vodný pes 2 3 3 3 2 3 

Portugalský vodný pes 3 3 2 2 1 3 

Kooikorhondje 2 0 0 0 1 2 

Nezaradení členovia bez psa   2 2 2 4 

Čestní členovia   3 4 4 4 

SPOLU: 94 111 120 121 114 134 

 

Rozdelenie členskej základne podľa krajov:  

bratislavský kraj 19,2 %,  

košický kraj 19 %,   

trnavský kraj 15,1%,  

nitriansky kraj 14,3%,  

žilinský kraj 11,3%,  

banskobystrický kraj 9,8%,   

prešovský kraj 7,5%   

trenčiansky kraj 3,8%. 

 

2. Riadny a kolektívny člen SPZ 

 

- Kolektívny člen SPZ, keďže klub je registrovaný pod SPZ – nepoľovníci musia platiť 

každoročne tento poplatok, 

- aj tí, ktorí majú poľovný lístok (sú poľovníci), ak nie sú členmi SPZ, t. z., že sú registrovaní pod 

SPK musia platiť kolektívne členstvo.  

 

3. Členský poplatok 

- Členský poplatok pre rok 2020 bol schválený členskou schôdzou vo výške 10,-€ a 3 € poplatok 

za kolektívneho člena SPZ. 

- Členský poplatok pre rok 2021 bol schválený členskou schôdzou vo výške 9,-€ a 3 € poplatok 

za kolektívneho člena SPZ. 

 

16.2.2021       Ing. Renáta Karolová 

                         matrikár KCHPS 



Príloha č. 5 

Správa výcvikára klubu za rok 2020 

KCHPS mal v roku 2020 naplánované nasledovné výkonové akcie: 

 

P. č. Dátum Druh Miesto 

1 21.-23.2.2020 
Ukážky výcviku sliedičov na výstave  

Rybárstvo, poľovníctvo a včelárstvo 
Nitra, Agrokomplex 

2 4.4.2020 CHSPS okres Zlaté Moravce 

3 16.5.2020 KFD (CCT) okres Zlaté Moravce 

4 5.7.2020 KLSMPaR (CACT, CCT) okres Košice-okolie 

5 25.7.2020 KFSMPaR (CCT) okres Zlaté Moravce 

6 15.-16.8.2020 MKL, KVSMPaR (CACT, CCT) okres Košice-okolie 

7 17.10.2020 JSMP (CACT, CCT) okres Zlaté Moravce 

 

 

 KCHPS v roku 2020 samostatne alebo v spolupráci uskutočnil výkonové akcie: 

 

P. č. Dátum Druh Miesto 

1 21.-23.2.20210 
Ukážky výcviku sliedičov na výstave  

Rybárstvo, poľovníctvo a včelárstvo 
Nitra, Agrokomplex 

2 5.7.2020 KLSMPaR (CACT, CCT) okres Košice-okolie 

3 10.7.2020 KFSMP okres Martin 

4 10.7.2020 KFSMP okres Bratislava IV 

5 25.7.2020 KFSMPaR (CCT) okres Zlaté Moravce 

6 15.-16.8.2020 MKL, KVSMPaR (CACT, CCT) okres Košice-okolie 

 

 

Ešte v čase konania ostatnej členskej schôdze 1.3.2020 asi nikto netušil aký zvláštny rok nás 

čaká. V médiách sa síce už skôr začali sporadicky objavovať informácie o nejakom novom víruse niekde 

ďaleko v Číne, málokto im však venoval pozornosť. Hlavne na Slovensku bola témou číslo 1 kampaň k 

voľbám do NR SR. Vírus však postupne ukázal svoju silu a opatrenia proti jeho šíreniu sa dotkli všetkých 

stránok ľudskej činnosti od tých životne dôležitých až po záujmové a to prakticky na celom svete.  

Ako vidno z vyššie uvedených tabuliek COVID-19 zamával aj s plánom našich výkonových akcií. 

S radosťou konštatujem, že napriek rôznym obmedzeniam sa nám podarilo zorganizovať dostatočné 

množstvo výkonových akcií, vrátane vrcholovej. Ako výborná sa ukázala myšlienka, ktorá pretavená do 



návrhu a po odhlasovaní členmi aj do uznesenia členskej schôdze, umožnila zvýšenie počtu skúšok 

považovaných za klubové. Tým sa rozšíril nielen priestor na splnenie výkonových kritérií chovnosti, ale 

i na prezentáciu práce sliedičov v nie typických „sliedičiarskych“ regiónoch. Jedna vec je vytvoriť 

podmienky, vec druhá dohodnúť spoluprácu s OPK, užívateľmi PR a skúšky zorganizovať. To druhé je 

závislé na snahe konkrétnych členov. Na tomto mieste musím osobitne vyzdvihnúť aktivitu Mgr. Ivany 

Bakovej, pána Rastislava Jesenického a celej rodiny Slávikovej pri organizácii FSMP v PR Devínska 

Kobyla a PR US Turany. Po skúškach som sa rozprával s oboma hlavnými rozhodcami, ktorí nešetrili 

slovami chvály jednak na výkony psov, ale i na organizáciu skúšok. Nielen vyššie menovaným, ale 

všetkým, ktorí sa podieľali na organizácii skúšok v minulom roku, tiež rozhodcom, že neváhali prijať 

návrh na delegovanie, za celý náš klub, úprimne ĎAKUJEM.  

Na rozdiel od mnohých iných chovateľských klubov prebehla štandardne členská schôdza, 

okrem výkonových akcií sa podarilo zorganizovať aj klubovú výstavu s meraním výšky a kontrolou 

chrupu. Dá sa povedať, že naša činnosť v porovnaní s inými klubmi alebo inými odvetviami ľudskej 

spoločnosti utrpela len minimálne. Vzhľadom k často sa meniacim a nejasným proticovidovým 

opatreniam bolo zorganizovanie každého podujatia náročnejšie ako za bežných podmienok. V tejto 

súvislosti oceňujem pochopenie väčšiny záujemcov pre nevyhnutné zmeny termínov, zrušenie 

prípadne nahradenie niektorých plánovaných podujatí. Bohužiaľ, ako to už býva našla sa aj výnimka. 

Keďže išlo naozaj o výnimku rozmýšľal som či sa tým vôbec zapodievať. I keď veľmi nerád, ale rozhodol 

som sa spomenúť aj to, že sa medzi nami nájde taký člen, ktorý mi na zrušenie JSMP plánovaných na 

17.10.2020 uviedol do emailu „myslím, že tieto skúšky sa dali bez väčších problémov zorganizovať, pri 

trošku chcení“. Rozumiem tomu, že nikoho vzniknutá situácia nepotešila, určite však najmenej 

organizátora pretože všetko to úsilie, ale i finančné prostriedky vyšli navnivoč. Obviniť organizátora, že 

kompletne pripravené a zabezpečené skúšky zruší 40 hodín pred ich konaním len tak z plezíru preto 

považujem za vrchol arogancie. 

Okrem našich klubových podujatí sa v roku 2020 uskutočnila aj „olympiáda sliedičov“ t. j. 

Memoriál Mileny Štěrbové, ktorý každý druhý rok organizuje KCHLS, správu z tohto podujatia uvádzam 

nižšie. 

Mimo ukážok výcviku počas výstavy Rybárstvo, poľovníctvo a včelárstvo som v rámci 

propagácie sliedičov počas roka pripravil článok o nemeckom prepeličiarovi (časopis PES a MAČKA, 

číslo 2/2020, strany 4-13) a tiež článok o našom klube (časopis Poľovníctvo & rybárstvo, číslo 12/2020, 

strany 30-32). 

Krátko by som sa tiež dotkol návrhu predneseného pánom Pavlom Haršánim na poslednej 

členskej schôdzi 1.3.2020 v Košiciach týkajúceho sa zmeny podmienok chovnosti pri plemene ESS. 

Princípom návrhu zachyteného v zápisnici z členskej schôdze je vytvorenie 2 variantov možnosti 

získania chovnosti, pričom v jednom z nich nie je potrebné vykonať žiadnu skúšku z výkonu. Úprimne 



poviem som veľmi rád, že členovia takýto návrh odmietli. Už súčasné podmienky pokiaľ ide o výkon sú 

z môjho pohľadu nastavené absolútne „minimalisticky“. Vo vyššie spomínaných článkoch som 

podrobnejšie rozvádzal nevyhnutnosť zachovania pre plemeno typickej práce ako jednej z podmienok 

zaradenia do chovu. Skúsme rozmýšľať, ktoré z vo svete existujúcich skúšok najlepšie preveria vlohy 

našich psíkov. Diskusiu aj na túto tému by som určite privítal, povedzme na web stránke klubu.      

 

A) Vyhodnotenie uskutočnených akcií. 

1. V dňoch 21.2. – 23.2.2020 sa uskutočnila výstava „Rybárstvo, poľovníctvo a včelárstvo“ 

na výstavisku Agrokomplex Nitra. Oproti predchádzajúcemu roku bola časť venovaná poľovníckej 

kynológii zameraná praktickejšie a akčnejšie. Menej času sa venovalo prezentácii a opisu rôznych 

plemien, väčší priestor dostali ukážky výcviku a práce. Tak sa rozšíril aj náš program z 2 dní v roku 2019 

na všetky 3 dni v roku 2020. Výsledkom boli pozvania na podobné prezentácie v rámci plánovaných 

poľovníckych a kynologických dní do rôznych regiónov Slovenska. COVID-19 vzápätí všetky podobné 

akcie rýchlo zhatil. Napriek tomu, že podobné ukážky si vyžadujú špecifickú a časovo náročnú prípravu, 

vždy sa na ne veľmi teším a snažím sa v záujme propagácie sliedičov neodmietnuť žiadne pozvanie aj 

keď je to často na úkor prípravy na iné podujatia.  

  

2. Dňa 5.7.2020 sa konali v PR Makovica (okr. Košice-okolie) LSMP (CACT, CCT) a R (CCT), na 

ktoré sa prihlásilo celkom 8 psov. Z toho 7 psov bolo zástupcov plemien zastrešovaných klubom (4 ESS 

a 3 NP) a 1 zástupca plemena nemecký poľovný teriér. Na skúšky boli kanceláriou SPK delegovaní 

Marek Bokoč ako hlavný rozhodca a Ing. Renáta Karolová (členka klubu) ako rozhodca. Víťazom týchto 

skúšok sa stala sučka plemena NP Sarah Any-Bon s vodičom Jurajom Benešom a to v I. cene s 221 

bodmi a titulmi CACT a CCT. V plemene NP získala titul res. CACT sučka Toffi Any-Bon s vodičom 

Michalom Kováčikom. Z jedincov plemena ESS podali najlepšie výkony ZIVA zo Sadenca s vodičom Doc. 

MVDr. Petrom Lazarom, PhD., ktorí získali tituly CACT a CCT a MR. HOLMES Tamaam s vodičkou MVDr. 

Adrianou Iglódyovou, PhD. a titulom res. CACT. Zadané čakateľstvá i skutočnosť, že 7 z 8 predvedených 

psíkov získalo I. cenu svedčí o výbornej úrovni prípravy jednotlivých dvojíc na tieto skúšky. Prepis 

rozhodcovských tabuliek je uverejnený na web stránke klubu. 

 

3. Dňa 11.7.2020 sa konali v PR Devínska Kobyla (okr. Bratislava IV) FSMP. Ako som už 

v úvode spomínal tento spôsob usporiadania skúšok tak, aby mohli byť považované za klubové 

z hľadiska splnenia výkonových kritérií, je závislý od aktivity konkrétnych členov klubu. V tomto prípade 

najmä pána Rastislava Jesenického, ktorý je zároveň aj členom usporiadajúcej PS Devínska Kobyla 

a Mgr. Ivany Bakovej. Členovia PS Devínska Kobyla tvoria doslova profesionálny tím organizátorov, 

ktorý každoročne realizuje viacero skúšok poľovnej upotrebiteľnosti. Po dohode s usporiadajúcou 



organizáciou som kancelárii SPK zaslal návrh na delegovanie rozhodcov v zložení Pavol Šustek (člen 

klubu) ako hlavný rozhodca, páni Ing. Marián Konečný a Ján Rácz ako rozhodcovia. Na skúšky sa 

prihlásilo celkom 9 psov, z toho 7 psov bolo zástupcov plemien zastrešovaných klubom (6 ESS a 1 WSS) 

a 2 jedince plemena jazvečík hrubosrstý štandardný. Hlavný rozhodca Pavol Šustek po skúškach 

vyzdvihol úroveň ich organizácie, ale najmä predvedené výkony psíkov, boli zadané len I. ceny a počas 

celých skúšok nebol ani jeden psík na žiadnej z disciplín hodnotený známkou horšou ako 3. Víťazom 

týchto skúšok sa stala sučka plemena ESS Peace River Ikar´s Flight s vodičom Romanom Bakom a to 

v I. cene so 116 bodmi. Prepis rozhodcovských tabuliek je uverejnený na web stránke klubu. 

 

4. Dňa 11.7.2020 sa konali v PR US Turany (okr. Martin) FSMP. Rovnako ako 

v predchádzajúcom prípade o organizáciu týchto skúšok prejavili záujem naši členovia  a to MUDr. 

Mária Sláviková, Mgr. Pavol Slávik spolu s rodinou a PZ Kriváň Turany. Po dohode s usporiadajúcou 

organizáciou a OPK Martin som kancelárii SPK zaslal návrh na delegovanie rozhodcov v zložení Ing. 

Daniel Olejár (člen klubu) ako hlavný rozhodca a pán Jozef Babuša ako čakateľ. Tieto skúšky boli 

vzorovým príkladom toho čo som od schválenia tohto spôsobu  organizácie očakával. V súčasnosti je 

najväčším problémom pri organizovaní skúšok získať primerane zazverený revír, preto každý nový revír 

je vítaný. Vôbec nie je prekážkou ani to ak užívateľ PR nemá až také bohaté skúsenosti so 

zabezpečovaním skúšok. Tak ako som sľúbil na členskej schôdzi, ak sa členovia klubu rozhodnú pre 

tento spôsob usporiadania skúšok, veľmi rád pomôžem. V tomto prípade som bol pomôcť vybrať 

terény a vyznačiť stopové dráhy, zabezpečil som farbu (krv) na stopy, visačky pre vodičov a rozhodcov. 

Skúšky boli po všetkých stránkach hodnotené výborne. Na skúšky sa prihlásilo spolu 6 vodičov so 

svojimi zverencami, z toho 5 sliedičov (4 WSS a 1 NP). Pripravenosť psíkov bola na vynikajúcej úrovni, 

všetci skončili v I. cene a najhoršia zadaná známka bola aj v tomto prípade 3. Víťazom týchto skúšok 

sa stala sučka plemena WSS INGLETON Minebea s vodičom MUDr. Matejom Slávikom v I. cene so 

112 bodmi. Prepis rozhodcovských tabuliek je uverejnený na web stránke klubu. 

 

5. Dňa 27.7.2020 sa konali v PR Tríbeč (okr. Zlaté Moravce) FSMP a R (CCT), na ktoré sa 

prihlásilo spolu 9 vodičov. Z klubových plemien boli zastúpené 3 WSS, 1 ESS, 1 NP okrem nich jazvečík 

krátkosrstý štandardný a králičí, jazvečík hrubosrstý trpasličí a parson russel teriér. Na skúškach bolo 

možné získať CCT. Na skúšky bol navrhnutý a následne i delegovaný Ing. Vladimír Poljak (člen klubu) 

ako hlavný rozhodca spolu s čakateľom Ing. Mariánom Kováčom. Dá sa povedať, že už tradičné miesto 

s centrom na chate Jedliny poskytuje ideálne prostredie pre podobný typ skúšok. Ako vždy výborný 

guľáš Janka Pavlova, tiež koláče a starostlivosť Dášky Pavlovej sa stali neodmysliteľnou súčasťou skúšok 

organizovaných v spolupráci s Lesmi SR, š. p. OZ Topoľčianky. Skúšky sa uskutočnili v termíne medzi 

COVID-ovými vlnami a tak to na nich vyzeralo ako za normálneho stavu. Obrovským šťastím tiež bolo, 



že po úmorných horúčavách sa deň pred skúškami ochladilo, trochu spŕchlo a podmienky boli priam 

ideálne. Výkony psíkov  boli pestré a preto boli aj zadané všetky ceny a 1 psík neobstál, keď odišiel 

z odloženia. Víťazom týchto skúšok sa stal psík plemena WSS Lancelot Ivančice s vodičom Bc. 

Milošom Hrúzikom v I. cene s 116 bodmi a CCT. Lancelot ziskom CCT splnil podmienky pre udelenie 

titulu klubový šampión práce. Dvojici úprimne blahoželám. Prepis rozhodcovských tabuliek je 

uverejnený na web stránke klubu. 

 

6. V dňoch 15. a 16.8.2020 sa konal vo Veľkej Ide (okr. Košice-okolie) Memoriál Klaudiusa 

Lukáča ako VSS (CACT), VSMP (CACT, CCT) a VSR (CACT-španiele, retrívre, CCT), na ktoré nastúpilo 

spolu 30 psíkov, z toho 20 plemien stavačov, 5 sliedičov a 5 retrieverov. Z „našich“ plemien boli 

zastúpené 4 NP a 1 ESS. Podľa skúšobného poriadku pre VSMP bežali 3 jedince NP a podľa skúšobného 

poriadku pre VSR bežali 2 jedince, 1 NP a 1 ESS. Z rozhovoru s majiteľom sučky nemeckého prepeličiara 

BIBI Vavrišovské lúky vyplynulo, že k prihláseniu na posudzovanie podľa VSR došlo omylom. Na 

skúškach bolo možné získať CACT, CCT pre NP bežiace podľa VSMP a tiež pre španiele bežiace podľa 

VSMP ale aj podľa VSR. Celková účasť 30 jedincov plemien rôznych plemien vytvárala naozaj dôstojnú 

poctu Klaudiusovi Lukáčovi, ktorý bol známy práve tým, že počas svojej kynologickej kariéry vodil rôzne 

plemená psov. Tento moment, teda účasť tzv. malých plemien, vo svojich príhovoroch, okrem nášho 

predsedu vyzdvihli aj zástupcovia domácej OPK tiež hlavného organizátora SKCHČF i hlavný rozhodca. 

Po osobnej skúsenosti vodiča na tomto memoráli v roku 2018 som navrhol, aby sa náš klub podieľal na 

jeho organizácii a aby to bola naša vrcholná akcia pracovnej sezóny so zadávaním CACT. Tento 

memoriál ako pokračovanie súťaže o pohár Zemplína sa koná každý druhý rok a je viazaný na pôsobisko 

Klaudiusa Lukáča, na východné Slovensko. Samostatne vieme zorganizovať VSMP resp. VSR každý rok, 

ale vzhľadom na počet sliedičov pripravených na všestranné skúšky našimi členmi, majú tieto skúšky 

komorný charakter. Ako veľkému zástancovi používania sliedičov v poľovníckej praxi mi chýbala 

propagácia výkonov sliedičov na väčšej kynologickej akcii. Memoriál Klaudiusa Lukáča sa mi pre tento 

účel zdá veľmi vhodnou reprezentatívnou platformou. Takže moja idea je nepárny rok na západnom 

Slovensku čisto v našej klubovej réžii aj keď skromnejšie a v párnom roku na východe v rámci väčšieho 

podujatia. Skutočne som presvedčený, že okrem splnenia disciplín všestranných skúšok a získania 

zápisu „U“ do knihy všestranných psov, prípadne titulu CACT ide aj o prezentáciu poľovníckej kynológie 

ako takej. Potešilo ma, že na memoriál sa prihlásili aj vodiči, ktorí už so svojimi zverencami všestranky 

absolvovali. Na tomto mieste by som sa preto veľmi rád úprimne poďakoval všetkým vodičom 

sliedičov, ktorí neľutovali čas a prostriedky na prípravu i účasť na tomto podujatí. Na druhej strane 

tajne som dúfal v trochu početnejšie zastúpenie sliedičov, ale asi nemôžem byť pahltný a po účasti 1 

sliediča v roku 2018 je 5 sliedičov v roku 2020 slušný nárast. Takže za mňa fajn, ale mohlo nás byť viac. 

Ak sa vo vnútri klubu rozhodneme aj o 2 roky podieľať na tejto akcii budem rád. Vyslovím teraz čisto 



môj osobný názor – staňme sa trvalou súčasťou tejto akcie, zapojme viac členov a vytvorme tradíciu 

ktorú budú všetci rešpektovať a uznávať, niečo ako všestranný víťaz malých plemien pre daný rok. 

Na všetky ďalšie mnou podané informácie je potrebné nahliadať z pohľadu zúčastneného vodiča, ale 

i organizátora mnohých našich akcií a účastníka vrcholných podujatí u nás i v zahraničí. Niekto, kto 

podobnú akciu v živote nezabezpečoval si len ťažko dokáže predstaviť ten milión vecí, na ktoré sa 

nesmie zabudnúť. O to obdivuhodnejšie je, že po organizačnej stránke všetko klapalo. Dúfam, že všetci 

vodiči sa cítili vítaní. Obrovská vďaka všetkým, ktorí sa na organizácii podieľali t. j. SKCHČF, OPK Košice 

okolie, členovia miestnych poľovníckych organizácií ... Organizačné nitky sa však musia zbiehať 

v riadiacom centre, tým riadiacim centrom bola pani Erika Kolesárová. Klobúk dole. OPK Košice okolie 

pod vedením Ing. Ľudovíta Lippaia je príkladom OPK, kde sa význam kynológie ako neoddeliteľnej 

súčasti poľovníctva, nedeklaruje len slovami, ale najmä činmi. Toto sa následne evidentne prenáša aj 

do činnosti jednotlivých užívateľov poľovných revírov a ich členov. Pracoviská boli opäť zodpovedne 

pripravené, aj s občerstvením, vedúci pracovísk ochotní a priateľskí. Na tomto mieste musím 

vyzdvihnúť aj sobotný spoločenský večer spojený s pietnou spomienkou na kolegov psiarov, ktorí už so 

svojimi zverencami poľujú vo večných loviskách. 

Vyššie spomínaný zbor rozhodcov, pozostávajúci z veľmi skúsených členov, udržal rovnaký meter na 

všetkých počas oboch dní memoriálu. Na prvý pohľad suché konštatovanie, ktoré vyvoláva dojem 

akoby ani nič ľahšie neexistovalo. Pravdou však je úplný opak, vyžaduje si to nielen odbornosť 

a skúsenosti, ale aj sústredenie a nestrannosť. Na viacdenných akciách práve toto býva problém. 

Objektívny vodič príjme akékoľvek hodnotenie, keď vidí, že všetci sú posudzovaní rovnako. Prístup 

rozhodcov sa hlavnou mierou podieľa na dojme vodiča z danej akcie. Takže páni rozhodcovia aj vďaka 

Vám sa už teraz teším na nasledujúci ročník Memoriálu Klaudiusa Lukáča.  

Počas celého memoriálu bolo slnečno a dosť sparno, ale na druhej strane sa cez tohoročné leto dalo 

takéto počasie natrénovať do sýtosti.   

V piatok podvečer sa uskutočnilo vylosovanie a v sobotu ráno slávnostný nástup, s kočom, trubačmi 

a príhovormi. Viacdňové súťaže preveria nielen samotnú pripravenosť psíka na disciplíny, ale aj 

psychickú odolnosť. Musí vedieť oddychovať v cudzom prostredí, počas 2 dní sa strieda vzruch 

s útlmom, napriek tomu by mal podať štandardný výkon. 

Malé plemená boli rozdelené do 2 skupín, štartovné čísla 1-5 (2 NP, 1 ESS) nastupovali v sobotu na pole 

a vodu, štartovné čísla 6-10 (2 NP) išli do lesa. V nedeľu sa pracoviská vymenili. Práca našej skupiny 

v poli prebiehala bez väčších zádrhelov. Sučka ESS však nedoniesla pri dohľadávke bažanta a vypadla. 

Ide skúsenú sučku, toto zaváhanie ide pravdepodobne na vrub prehriatia. Psíky sa v sparne veľmi ťažko 

chladili. Po poli sme išli na vodu, príjemne sa schladili a my vodiči sme si dali aj výborný guľáš. Aport 

kačice z vody bez problémov. Pri naháňaní v tŕstí, vzhľadom na jeho hustotu, padli aj nižšie známky. 

Poslední na poslednú disciplínu soboty sme nastúpili aj my s Aršou. Arša tradične bez ohľadu na 



hustotu tŕstia vpálila dnu, asi po 2 minútach začala hlásiť.  Hlásila a robila s diviakmi najbližšie 3 hodiny. 

Čo znamenalo nedodržanie 15 minútového limitu na návrat po odídení za zverou a teda aj vypadnutie. 

Dianie v „lesnej“ skupine mám len sprostredkovane od Milana Folťana. Z jeho a Grétinej strany 

bezchybný výkon so samými 4-kami, v prípade Bibi sa prejavili nedostatky najmä vo výcvikových 

disciplínach, čo sa potvrdilo aj na druhý deň pri aporte dohľadaného bažanta v poli, ktorý znamenal 

stopku aj pre túto sučku. Na druhý deň to zvyšné 2 sučky za sliediče dobojovali bez väčších chýb. Aj keď 

to možno podľa výsledkov tak nevyzerá myslím, že sliedičom sme hanbu neurobili a predviedli chuťové, 

oduševnené výkony. Predstavu o priebehu si môžete urobiť aj z prepisu rozhodcovských tabuliek 

uverejneného na web stránke klubu. Víťazom skúšok podľa VSMP sa stala sučka plemena NP Gretha 

od Tálského mlýna s vodičom Milanom Folťanom v I. cene s 301 bodmi a s CACT, CCT, ktorá medzi 

nestavačmi obsadila 2. miesto.  

 

B) Pripomienky k niektorým zisteniam z akcií. 

  V konečnom dôsledku je faktom, že táto výcviková sezóna napriek obmedzeniam dopadla dá 

sa povedať štandardne. Drvivá väčšina členov mala možnosť splniť podmienky do chovu. Čo ma však 

veľmi mrzí, že museli byť zrušené klubové JSMP a CHSPS 17.10. a 18.10.2020. JSMP boli v tomto 

termíne plánované a CHSPS boli na tento termín preložené zo 6.4.2020, kedy ich usporiadaniu tiež 

zamedzili opatrenia proti COVID-19. Usporiadanie 2 skúšok počas 1 víkendu umožňuje ich realizáciu aj 

pri menšom počte prihlásených. Tento spôsob sa osvedčil už v roku 2019 pri VSMP a JSMP. Moje 

sklamanie zo zrušenia skúšok bolo potom o to väčšie, že po dlhšom čase sme mali na JSMP plne 

obsadenú celú skupinu 8 psíkov členmi klubu so sliedičmi. Záujem o CHSPS prejavilo 5 vodičov so 

svojimi zverencami.  

Osvedčila sa už spomínaná spolupráca s OPK pri organizácii skúšok a pri návrhu rozhodcov a ich 

akceptácia vo vzťahu ku splneniu podmienok do chovu. Niekoľko (2) členov ma telefonicky oslovilo 

s rovnakou požiadavkou aj v roku 2021. Pozitívne je, že ide o nové regióny. 

Verím, že vodiči i diváci kladne hodnotia rozhodnutie klubu organizačne sa pripojiť 

k Memoriálu Klaudiusa Lukáča a urobiť z nich vrchol našej výcvikovej sezóny. Od roku 2017 vrátane sa 

tak okrem iných skúšok podarilo klubu usporiadať v každej sezóne aj všestranné skúšky (VSMP, VSR). 

Vyskúšali sme viacero modelov organizácie od zadania skúšok niektorému užívateľovi PR, cez otvorenie 

skúšok iným plemenám, spojenie s inými klubovými skúškami až po spoluorganizáciu zabehnutého 

vrcholového podujatia. Každý zo spôsobov má svoje plusy aj mínusy. Myslím, že aj v nasledujúcom 

období budeme musieť pred každou sezónou rozmýšľať, ktorý spôsob použijeme. Pre rok 2021 sme 

naplánovali 5 rôznych druhov skúšok, opäť na oboch koncoch republiky. Všestranné skúšky v tomto 

roku neboli zaradené do plánu akcií, chcem však zdôrazniť, že ak by bol dostatočný záujem zo strany 

členov klubu, veľmi radi všestranky zrealizujeme niektorou z uvedených metód.  



Opakujem svoju výzvu členom klubu, ak by bol záujem o výcvikový deň treba sa na mňa obrátiť 

a skúsim to skoordinovať.  

 

C) Vyhodnotenie skúšok z údajov SPK. 

Hneď na úvod tejto state musím uviesť, že mi neboli doručené rozhodcovské tabuľky všetkých 

sliedičov, ktoré vykonali skúšky v roku 2020. Zistil som to podľa tabuliek, ktoré boli zaslané do súťaže 

„Pracovný pes roka“. Predpokladám, že boli doručené omylom výcvikárovi niektorého iného klubu 

a ten nepovažoval za potrebné ich preposlať. Vychádzam z vlastnej skúsenosti, keď sú mi už niekoľko 

sezón doručované aj rozhodcovské tabuľky zástupcov plemena anglický koker španiel. Tieto však 

obratom vždy prepošlem predsedovi  Cockerspaniel clubu pri SPZ.  

Podľa údajov z SPK, doplnených o vlastné zistenia, sa z  plemien zastrešovaných klubom, 

zúčastňovali skúšok jedince plemien ESS, NP a WSS. Tieto plemená sa môžu zúčastniť 11 resp. 12 

rôznych typov skúšok poľovnej upotrebiteľnosti. V roku 2020 sa aspoň 1 zástupca týchto plemien 

zúčastnil na 11 rôznych typoch skúšok oproti 8 v roku 2019. Celkom sa plemená zastrešované klubom 

zúčastnili skúšok PUP v 84 prípadoch. 

Počet psov na skúškach oproti minulému roku stúpol z 83 na 84 a je tak doteraz najvyšší od roku 2017. 

Od roku 2017 sa nám priemerne ročne psíci zúčastnia skúšok v 78,25 prípadoch. Z uvedených údajov 

taktiež vyplynulo moje konštatovanie v úvode, že napriek opatreniam proti COVIDU-19 nebola naša 

činnosť, najmä na poli výkonu, ovplyvnená veľmi výrazne. 

Jedince plemena ESS sa skúšok zúčastnili v 32 prípadoch, najobsadzovanejší typ skúšok týmto 

plemenom boli FSMP a to 15 jedincov. 

Jedince plemena NP sa skúšok zúčastnili tiež v 36 prípadoch, pri tomto plemene najobsadzovanejším 

typom skúšok boli JSMP a FSMP zhodne s 9 jedincami.  

Jedince plemena WS sa skúšok zúčastnili v 16 prípadoch, najobsadzovanejším typom skúšok boli FSMP 

s 12 psíkmi. 

Zástupcovia uvedených plemien sa v 11 prípadoch zúčastnili skúšok pre retrieverov. 

Celkovo psi v 54 prípadoch získali I. cenu (64 %), v 16 prípadoch II. cenu (19 %), v 9 prípadoch 

III. cenu (11 %) a v 5 prípadoch psi neobstáli (6 %). 

V prílohe (1) k tejto správe predkladám tabuľkový prehľad vyhodnotenia. 

 



 

 

 

D) Vyhodnotenie účasti na vrcholových akciách v zahraničí. 

Pre našich vodičov sú jednoznačne najprístupnejšie akcie v susednej Českej republike, kde sa 

každý rok uskutoční viacero vrcholových podujatí aj sliedičiarskych. Spomeniem napr. medzinárodné 

všestranné skúšky sliedičov, pohár Světa myslivosti, Memoriál Josefa Venhody, niekoľko klubových 

alebo OMS-ových všestranných skúšok.  Najväčšou udalosťou je však neodškriepiteľne „olympiáda 

sliedičov“ Memoriál Mileny Štěrbové, ktorý sa koná raz za 2 roky striedavo v Čechách a na Morave 

a organizuje ho KCHLS. Každý párny rok sa neviem dočkať polovice septembra, ak mám psíka 

pripraveného na požadovanej úrovni tak sa prihlásim ako vodič ak nie, prídem ako divák. Posledné roky 

som na MMŠ chodieval z nášho klubu bohužiaľ sám.  

V roku 2018 ma veľmi potešilo, že organizátori delegovali do zboru rozhodcov nášho člena Milana 

Folťana a v roku 2020 ma potešilo ešte viac, že Milan sa z Grethou od Tálskeho mlýna prihlásil ako 

vodič. V roku 2019 Gretha pod Milanovým vedením získala tituly Slovenský šampión práce, klubový 

šampión práce a stala sa tiež pracovným psom roka, výborný výkon podali aj uprostred augusta roka 

2020 na Memoriáli Klaudiusa Lukáča. Veľa z výkonov tejto dvojice som mal možnosť osobne sledovať 

a preto som bol, po vlastných skúsenostiach „na Štěrbovej“, presvedčený, že majú všetky predpoklady 

uspieť aj na tomto memoriáli.  

Po dlhšej úvahe som prihlásil aj Aršu a mňa. Každý jedinec sa memoriálu môže zúčastniť len 2 krát 

v živote. S Aršou som za 5 sezón absolvoval 16 skúšok, medzi inými aj MMŠ v roku 2018, tiež mraky 

poľovačiek. Napriek tomuto nasadeniu je pre ňu možnosť pracovať stále tou najväčšou odmenou. I keď 
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som mal pripraveného aj iného psíka, chcel som sa prihlásením na MMŠ v roku 2020 Arši vlastne 

poďakovať za to množstvo krásnych chvíľ, ktoré som s ňou na skúškach zažil. Pretože prelaďovanie 

psíka zo skúšok na praktické poľovanie a naopak niekoľkokrát za sezónu je veľmi náročné a neprispieva 

k stabilite výkonov, v ďalších rokoch som sa rozhodol pracovať s Aršou už len pri výkone práva 

poľovníctva. 

S blížiacim sa termínom memoriálu zase začal u nás i v Čechách COVID-19 naberať na sile, opatrenia sa 

začali sprísňovať a s Milanom sme tak do poslednej chvíle nevedeli či sa súťaž uskutoční. Našťastie 

všetko prebehlo ako normálne a v piatok 11.9.2020 sme sa stretli v Lipové u Chebu, aby sme 12. 

a 13.9.2020 súťažili na XXIX. Memoriáli Mileny Štěrbové. Skúsený organizačný tím pod taktovku Petra 

Šilhana už po niekoľký krát pripravili akciu na špičkovej úrovni a to po všetkých stránkach. Pracoviská, 

zabezpečenie, atmosféra, zábava bez jedinej chybičky. Ani sám neviem čo by som vyzdvihol, jedno 

krásne podujatie. Všetkým organizátorom obrovská vďaka. Uvádzam to často a spravím to aj teraz. 

Veľkou mierou sa na dojme vodiča z daného podujatia podieľajú rozhodcovia. Páni rozhodcovia 

ďakujem, opäť profesionálne výkony. 

Na náš výkon s Aršou najlepšie sedí staré známe kynologické „žena sama doma, kôň pred prekážkou 

a pes na skúškach nikdy nevieš čo spravia“. Vďaka hustej hmle doteraz neviem čo sa vlastne stalo, 

výsledkom však bolo naše vypadnutie hneď na začiatku. Vôbec mi to ale nepokazilo dojem z podujatia 

a keď sme sa s Aršou konečne našli bol som taký šťastný ako keby sme vyhrali a patrične sme to aj 

oslávili. Milan s Grethou naopak podali po oba dni perfektný výkon získali I. cenu i ocenenie za 

najlepší výkon na vode a celkovo sa umiestnili na 4. mieste.  

Víťazom sa stala sučka NP Iris ze Šilhanova chovu s vodičom Petrom Šilhanom. 

 

E) Vyhodnotenie súťaže „Pracovný pes roka 2020 KCHPS“. 

Do uzávierky súťaže t. j. 15.1.2021 prihlásili svojich zverencov 4 majitelia a to 8 jedincov. 

Rovnako ako v minulom roku. 

Takže za rok 2020 dopadla súťaž nasledovne:  

1. miesto sučka NP, Aelin od Panských sadů 1368 bodov s vodičom Štefanom Holényim 

majiteľa Petra Osuského,  

2. miesto sučka NP, Gretha od Tálského mlýna 888 bodov s vodičom a majiteľom Milanom 

Folťanom a  

3. miesto sučka ESS, Peace River Ikar´s Flight 607 bodov s vodičom Romanom Bakom 

a vodičkou i majiteľkou Mgr. Ivanou Bakovou.  

V prílohe predkladám tabuľkový prehľad vyhodnotenia. Ceny budú vodičom odovzdané na 

niektorom z klubových podujatí v roku 2021. 



Ďakujem všetkým majiteľom, ktorí svojich zverencov do súťaže prihlásili. Zoznam prihlásených 

jedincov aj s dosiahnutými bodmi je uvedený na web stránke klubu a tabuľkový prehľad tvorí prílohu 

(2) tejto správy. 

Oproti minulým rokom som zostavil prehľady všetkých rozhodcovských tabuliek aj 

s dosiahnutými známkami za jednotlivé disciplíny a to podľa jednotlivých druhov skúšok a plemien. 

Tieto prehľady tiež tvoria prílohu (4, 5, 6) správy. Z tohto dôvodu si dovolím mimo súťaž uviesť aj 

najúspešnejších zástupcov podľa plemien. Medzi ESS zvíťazila sučka Peace River Ikar´s Flight s vodičom 

Romanom Bakom a vodičkou i majiteľkou Mgr. Ivanou Bakovou. Najúspešnejšou zástupkyňou 

plemena NP je celková víťazka sučka Aelin od Panských sadů s vodičom Štefanom Holényim majiteľa 

Petra Osuského. Najlepšou WSS sa stala celkovo štvrtá, sučka BENTON CALIFORNIA STORM s vodičkou 

a majiteľkou Vierou Janekovou. 

 

F) Vyhodnotenie získania titulu „Klubový šampión práce“. 

Z údajov uverejnených v bode A) je zrejmé, že výsledkami dosiahnutými v tejto sezóne si pod 

vedením Bc. Miloša Hrúzika vybehal titul klubového šampióna práce psík WSS Lancelot Ivančice. 

Prehľad je uvedený v prílohe (3) tejto správy. Prácu tohto psíka som mal možnosť sledovať na viacerých 

skúškach, nielen na tých kde získal CCT. Dvojica podáva stabilne už niekoľko sezón na skúškach výborné 

výkony, ale čo je ešte dôležitejšie aj v praxi. Blahoželám.  

 

 

Spracoval: Martin Sýkora 

výcvikár KCHPS 

január 2021 

 

 

Prílohy: 

1. Štatistický prehľad o skúškach PUP z údajov SPK 

2. Tab. prehľad vyhodnotenia súťaže „Pracovný pes roka 2020 KCHPS“ 

3. Tab. prehľad vyhodnotenia titulu klubový šampión práce (Lancelot Ivančice) 

4. Tab. RT ESS 

5. Tab. RT NP 

6. Tab. RT WSS 

 

  



Príloha č. 6 

Správa kontrolóra klubu za rok 2020 

V zmysle platných stanov KCHPS som vykonal nasledovné  kontrolne úkony: 

1.)  Kontrola činnosti výboru: 

Konštatujem, že ako kontrolór som sa fyzicky zúčastnil na jednom z dvoch zasadnutí výboru klubu, 

na korešpondenčné schôdze výboru klubu som bol prizvaný dokopy 15 krát a z dôvodu aktuálnej 

situácii v súvislosti s ochorením Covid - 19 som sa zúčastnil aj na online schôdzi výboru klubu. 

Konštatujem, že mi výbor poskytol všetky potrebné podklady a vysvetlenia, preto konštatujem, že 

výbor klubu sa nedopustil žiadneho porušenia predpisov (stanov KCHPS, uznesení či interných 

predpisov SPZ). 

2.) Podnety/sťažnosti  

Dňa 30.01.2021 mi bol doručený podnet na disciplinárne konanie voči členke klubu – Melite 

Miklušákovej, ktorý som následne postúpil výboru klubu. Momentálne prebieha voči Melite 

Miklušákovej disciplinárne konanie. 

3)   Kontrola plnenia uznesení prijatých na členskej schôdzi  

Členská schôdza, ktorá sa uskutočnila 1.3.2020 neprijala žiadne uznesenie, ktorým by sa výbor klubu 

mal zaoberať. 

 

4) Kontrola hospodárenia s finančnými prostriedkami klubu: Všetky príjmy a výdavky klubu boli 

uskutočnené podľa dohodnutých a odsúhlasených pravidiel klubu, prostriedky boli použité výhradne 

na aktivity spojené s financovaním akcií klubu a pre členov klubu.  

 

 

V Košiciach, dňa 25.2.2021 

 

         JUDr. Jakub Hudák 

                                                                                                             kontrolór KCHPS 

 

           

  



Príloha č. 7 

Správa poradcu chovu pre plemeno Anglický špringeršpaniel za rok 

2020 

K 31.1.2021 v chove pôsobí 16 psov a 16 súk (na web stránke klubu sú uverejnené jedince 

členov klubu). Uchovnené boli 4 suky a 2 psy. Chovnosť bola ukončená 2 sukám. Psy sú bez vekového 

limitu, úhyn nahlásil jeden majiteľ. 

Vyradené jedince z chovu: 

ANNE OF GREEN GABLES Molosseum, vek 

BONITA z Krivínskej skaly, vek 

Argo Zlaté Jablko, úhyn 

 

V roku 2020 sa kontroly chrupu a merania kohútikovej výšky zúčastnilo 5 jedincov plemena 

anglický špringeršpaniel, z toho 2 psy a 3 suky. Kontrolou a meraním úspešne prešli všetky jedince. 

Zoznam zúčastnených psov: 

26.7.2020 Budča: 

END OF THE ROAD Avendesora Poland  (maj. Pavol Haršáni)   

SCARLET zo Srnčej doliny   (maj. Mgr. Anton Panis)  

Lordsett GOOD VIBRATIONS  (maj. Mgr. Ivana Baková) 

Peace River Ikar´s Flight  (maj. Mgr. Ivana Baková) 

QWENTY zo Srnčej doliny  (maj. Mgr. Ivana Baková) 

 

K 31.12.2020 bolo vystavených 12 odporúčaní na párenie za rok 2020. 10 odporúčaní na 

párenie bolo využitých, 1 odporúčanie na náhradné párenie nebolo využité, 1 odporúčanie sa presúva 

na rok 2021. Hlásené a v plemennej knihe boli v roku 2020 zapísané 4 vrhy, v 4 prípadoch suky 

nezabrezli, v 1 prípade šteniatka uhynuli. Jeden chovateľ nezaslal hlásenie vrhu, predpokladám, že 

taktiež suka nezabrezla. Jeden chovateľ čaká na potvrdenie gravidity u sučky. Spolu sa v roku 2020 

narodilo 29 šteniat, zapísaných v plemennej knihe bolo 27 šteniat (13 psov, 14 súk).  

 

Zoznam vystavených odporúčaní na párenie: 

1/2020 PARIS zo Srnčej doliny, CHS „zo Srnčej doliny“ – náhradné párenie 

2/2020 Tamii Bohemia Jewellery, CHS „Arvansis“ 

3/2020 DITA Haršániho dvor, CHS „Haršániho dvor“ 

4/2020 BEKY z Orešanských viníc, CHS „z Orešanských viníc“ 

5/2020 HERA z Krivínskej skaly, CHS „Kaicul“ 



6/2020 UZZY zo Sadenca, CHS „zo Sadenca“ 

7/2020 DITA Haršániho dvor, CHS „Haršániho dvor“ – náhradné párenie (nevyužité) 

8/2020 DITA Haršániho dvor, CHS „Haršániho dvor“ 

9/2020 JASMÍNA zo Srnčej doliny, CHS „zo Srnčej doliny“ 

10/2020 ELISABETH Haršániho dvor, CHS „Haršániho dvor“ 

11/2020 PARIS zo Srnčej doliny, CHS „zo Srnčej doliny“ 

12/2020 HERA z Krivínskej skaly, CHS „Kaicul“ 

 

Zoznam psov navrhnutých na odporúčaniach / zoznam psov, ktoré kryli: 

ARGO Zlaté jablko  (maj. Ing. Vladimír Dadaj)  3x /1x 

ATHOS Maladia  (maj. Pavel Bugár)  1x /- 

CAMILL z Loňského léta  (maj. Kristína Herdicsová)  2x / - 

CLEMATIS od Klamar garden  (maj. Mgr. Ivana Baková)  5x /3x  

GINGER TRUFFLE Tamaam PL  (maj. Mgr. Ivana Baková)  1x /1x 

Viggo Ruthless  (maj. Mgr. Maryna Chvojková, MBA)  5x/3x 

VINY zo Sadenca  (maj. Mgr. Pavol Slávik)  3x/- 

Lordsett GOOD VIBRATIONS (maj. Mgr. Ivana Baková)  4x/1x 

END OF THE ROAD Avendesora Poland (maj. Pavol Haršáni)  2x/- 

Počet realizovaných krytí zahraničnými psami: Caldvale ROBSON (1x) 

 

Importovaných bolo 5 jedincov, z toho 2 psy a 2 sučky z Českej republiky, 1 sučka z Maďarska. 

Exportovaných bolo 6 jedincov – 1 pes a 4 sučky do Českej republiky a 1 sučka do Maďarska. Krytie 

v zahraničí nehlásil žiaden majiteľ chovného psa. 

 

Všetkých milovníkov anglického špringeršpaniela môže tešiť fakt, že počet chovných psov, ako 

aj chovných súk nám narástol aj napriek neľahkej situácii u nás i v zahraničí - v roku 2020 bolo 

uchovnených 6 jedincov, čo je pozitívna bilancia voči 3 vyradeným jedincom z chovu. Výborným je aj 

to, že sa do chovu dostali importované jedince, ktoré donesú novú krv a môžu chov vylepšiť. Netreba 

ale zabúdať na medzinárodnú chovateľskú stratégiu FCI, ktorá odporúča, aby žiaden chovný pes nemal 

v priebehu 5 rokov viac ako 5% potomstva v rámci plemena.  

Ak sa pozrieme na počty vydaných odporúčaní na párenie a na počet zapísaných vrhov, už 

druhým rokom máme vysoké percento nezabreznutia u súk. Týmto apelujem na majiteľov tých 

chovných zvierat, po ktorých opakovane nezostali šteniatka, aby ich dali klinicky vyšetriť, u samcov 

nechať skontrolovať spermiogram a vyšetrenia doplnili o laboratórne testy na ochorenia prenosné pri 

párení (napr. herpesvírus, mykoplazmy).  



Chcela by som poprosiť chovateľov, aby starostlivo zvažovali výber chovného páru a kládli 

dôraz na dedičné ochorenia.  Ideálom je, aby aspoň jeden  z chovného páru mal či už klinické alebo 

genetické vyšetrenia na ochorenia, ktoré sa s plemenom spájajú.  

Prosím majiteľov chovných jedincov, aby aktualizovali údaje uverejnené na web stránkach 

klubu.  

Celková spolupráca v rámci chovateľskej agendy je na výbornej úrovni, chovatelia zasielajú 

dokumenty včas, za čo im chcem na tomto mieste veľmi pekne poďakovať. 

Aj napriek tomu, že v súčasnosti nám opatrenia zatiaľ nedovoľujú stretávať sa na rozličných 

kynologických podujatiach, máme možno viac príležitostí povenovať sa svojim zverencom. Prajem 

preto všetkým majiteľom a priaznivcom plemena mnoho spoločných chvíľ a zážitkov.  

 

 

Košice, 15.2.2021 

 

Adriana Iglódyová 

    poradca chovu  

 

  



Príloha č. 8 

Správa poradcu chovu pre plemeno Nemecký prepeličiar za rok 

2020 

Neoddeliteľnú súčasť tejto správy tvoria sumárne tabuľky o uskutočnených vrhoch, 

importovaných a exportovaných jedincov ako i zoznamy chovných psov a súk. 

 

A) Chovné jedince. 

 

K 31.1.2021 v chove pôsobí 5 psov a 11 súk. Uchovnené boli 2 suky. Chovnosť bola ukončená 2 sukám. 

 

Zaradené jedince do chovu: 

Dona od Černé tůně, maj.: Ing. Marcel Šuchta 

Jessie Any-Bon, maj.: Ing. Pavol Kobulnický 

 

Vyradené jedince z chovu: 

JOKO Hunderlov, maj.: Rebeka Beňušová, vek 

AMY z Rosinských jám, maj.: Ivan Pivko, vek 

 

Aktuálny zoznam chovných jedincov v tab. č. 1 

 

 

B) Kontrola chrupu a meranie kohútikovej výšky. 

 

 V roku 2020 sa kontroly chrupu a merania kohútikovej výšky zúčastnilo 6 jedincov plemena 

nemecký prepeličiar, z toho 2 psy a 4 suky. Kontrolou úspešne prešlo všetkých 6 jedincov. 

 

Zoznam kontrolovaných a meraných psov v roku 2020: 

Kontrola a meranie 26.7.2020 Budča: 

psy 

Felix od Vícenického potoka, maj.: Michal Kováčik 

Nurmi od Petrboka, maj.: Ján Špavor 

suky 

Doli z Polesí Bor, maj.: Miloš Uhliarik 

Aelin od Panských sadů, maj.: Peter Osuský 



Toffi Any-Bon, maj.: Michal Kováčik 

Bianca Jelení záře, maj.: Ing. Tomáš Fuka 

 

C) Odporúčania na párenie a vrhy. 

  

K 31.12.2020 bolo vystavených 5 odporúčaní na párenie. Hlásené a v plemennej knihe zapísané 

boli 3 vrhy. Spolu bolo v SPKP zapísaných 18 šteniat, z toho 8 psov a 10 súk. Všetky odporúčania na 

párenie boli využité. Z 3 vrhov zapísaných v roku 2020 pochádzali 2 ešte z odporúčaní vydaných v roku 

2019 a 1 z odporúčania z roku 2020. V 1 prípade z odporúčania z roku 2020 suka nezabrezla a v 1 

prípade sa po sekcii nepodarilo štence zachrániť. Na 1 odporúčanie vydané v roku 2020 sa vrh narodil 

17.1.2021 a na ďalšie 1 odporúčanie 1 očakáva začiatkom marca (krytie 4.1.2021). 

 

Zoznam vystavených odporúčaní na párenie: 

1/2020 GRÉTKA Dvorce, CHS Cor Venandi  

2/2020 Dona od Černé tůně, CHS Jasenovské lúky 

3/2020 Bena Axally, CHS spod Jakubovského vrchu 

4/2020 Gretha od Tálského mlýna, CHS z Trnávky 

5/2020 Astrid z Prženských pasek, CHS z Dubovských dolín 

 

Zoznam psov navrhnutých na odporúčaniach: 

Bady z Koutského jalovčí, 1x 

Askan z Okounovského dvora, 1x 

Berry Saltu Venator, 1x 

ANGUS z Nedelišťa, 2x 

DAG Jasenovské lúky, 2x 

Jimmy Any-Bon, 1x 

Jack z Větrné paseky, 1x 

Radun vom Räberspring, 1x 

Browning od Šrámoty, 1x 

Dusty Bohemia Jewellery, 1x 

Bor od Hrabětického lesa, 1x 

Maximiôian vom Kloster St. Zeno, 1x 

 

Zoznam psov, ktoré kryli: 

Bady z koutského Jalovčí, 1x 



ANGUS z Nedelišťa, 1x 

Jack z Větrné paseky, 1x 

Dusty Bohemia Jewellery, 1x 

DAG Jasenovské lúky, 1x 

 

O krytí našich chovných psov v zahraničí nemám žiadne informácie, pravdepodobne neboli použité 

v chove mimo územia Slovenskej republiky. 

 

Prehľad jednotlivých vrhov v tab. č. 2 

 

 

D) Importy a exporty. 

 

Importovaných bolo 14 jedincov a to 12 z Českej republiky a 2 z Poľskej republiky, pomer pohlavia 

importovaných jedincov 6 psov a 8 súk. 

Exportovaný bol 1 jedinec z CHS z Dubovských dolín a to do Poľskej republiky.  

 

Prehľad importovaných a exportovaných jedincov v tab. č. 3 

 

 

 

E) Záver. 

 

Počet jedincov uchovnených v roku 2020 t. j. 2 bol pravdepodobne negatívne ovplyvnený 

opatreniami proti COVID-19 a z toho vyplývajúcim zrušením klubových JSMP a CHSPS, na ktoré bolo 

prihlásených viacero jedincov plemena za účelom splnenia výkonových podmienok chovu. Pevne 

verím, že sa to odrazí vo zvýšenom počte uchovnených jedincov v tomto roku. K tomuto predpokladu 

prispieva i súčet jedincov narodených (18) a importovaných (14) v roku 2020. Stále platí moja výzva, že 

ako výcvikár klubu veľmi rád poradím pri príprave psíkov na skúšky, môžete sa na mňa kedykoľvek 

obrátiť. Pri takej malej chovnej základni ako máme my je naozaj dôležitý každý najmä pracovne kvalitný 

jedinec. Opäť spomeniem chovateľov, ktorí nehľadia na vzdialenosť a náklady a cestujú za kvalitným 

chovným materiálom stovky kilometrov. V tomto roku to boli MVDr. Barbora Skokanová, Tomáš 

Šulgan, Milan Folťan, ktorí cestovali za krycími psami do Čiech. Vzhľadom k naozaj minimálnemu počtu 

vrhov (3 v roku 2020) je nevyhnutné venovať zvýšenú pozornosť výberu krycích psov aj zo strany 



chovateľa. Návštevy kynologických podujatí (skúšky i výstavy) a to aj v zahraničí, môžu pomôcť reálne 

zhodnotiť kvality prípadného krycieho psa. 

 

 

Spracoval: Martin Sýkora 

poradca chovu KCHPS pre NP 

január 2021 

 

 

Príloha: 

Štatistický prehľad PCH (vrhy, export, import, chovné psy, chovné suky) 

 

  



Príloha č. 9 

Správa poradcu chovu pre plemeno Welsh špringeršpaniel a ostatné 

plemená sekcie 2 „sliediče“ za rok 2020 

K 31.1.2021 v chove pôsobí  15 súk a 10 psov. Uchovnených bolo 6 súk a 1 pes.  Do vlastníctva 

člena klubu prešli dvaja chovní psi. Vyradený z chovu bol 1 pes a 1 suka. 

Zmena vlastníctva psov:  

1. ZORAN Jankina záhrada - Oto Csepy + Bc. Viera Janeková 

2. ARISTO Jankina záhrada - Ing.Katarína Pavlikovská + Bc. Viera Janeková 

Vyradené jedince z chovu:  

1. FORREST GUMP Minebea – JUDr. Jakub Hudák, úhyn vo veku nedožitých 8 rokov. 

2. ZARA Jankina záhrada - MUDr. Ľ. a Mgr. J. Janek, úhyn vo veku 7 rokov 

___________________________________________________________________________ 

V roku 2020 sa Kontroly chrupu a merania kohútikovej výšky zúčastnilo 5 psov plemena welsh 

springer spaniel, z toho 2 psy a 3 suky. Kontrolou úspešne prešli všetky jedince 

Taktiež sa Kontroly zúčastnil opakovane jeden jedinec plemena Kooikerhondje. Kontrolou neprešiel.  

Zoznam skontrolovaných psov v roku 2020: 

KCH a MKV 26.7.2020 Budča: 

1. ANGEL Bourské Louky – Jozef Wágner – prešiel kontrolou 

2. BRUCE Panibas – Viktor Fülöp - prešiel kontrolou 

3. NYLIRAM TWIST TO Minebea – Ing. Oľga Borošová – prešla kontrolou 

4. CINDA z Hronca – Barnabáš Bódi – prešla kontrolou 

5. BENTON California Storm – Bc. Viera Janeková – prešla kontrolou 

Kooikerhondje 

1. Darcy od Jersínskeho potoka, plemeno Kooikerhondje – Líšková Andrea – neprešiel kontrolou 

___________________________________________________________________________ 

K 31.1.2021 bolo vystavených 9 odporúčaní na párenie. Hlásených a v plemennej knihe 

zapísaných boli 4 vrhy  a 2 vrhy sa narodili vo februári  2021 a bude zapísaný až v tomto roku, 2 suky 

nezabrezli. 1 vrh sa narodil v roku 2020, ale odporúčanie na párenie aj krytie prebehlo ešte v roku 2019. 

Spolu sa narodilo 40 šteniat, z toho 20 psov  a 20 súk.  

Zoznam vystavených odporúčaní na párenie: 

1/2020 – DAISY Dúbravská pohoda, Z HRONCA – nezabrezla 

2/2020 – ENNY Chelbar – 7 šteniat 

3/2020 – GERA od Feriaci – 5 šteniat 

4/2020 – GARBO our Loyal Welsh – suka nezabrezla 



5/2020 – SIA Brixi´s Pride -  7 šteniat 

6/2020 – AXA Šteri – 6 šteniat 

7/2020 – AMY Panibas – 2 šteňatá narodené v 2021 

8/2020 – INGLETON Minebea – čaká sa na háranie suky  

9/2020 – I´M A DADDY´S STAR Minebea, – 10 šteniat narodených v 2021 

 

Zoznam psov navrhnutých na odporúčaniach: 

FORREST GUMP Minebea – počet navrhnutí: 2 

FLASH ROY Minebea – počet navrhnutí: 3 

ZORAN Jankina záhrada – počet navrhnutí: 1 

IZI DEXTER Han-ende - počet navrhnutí: 4 

BRUCE Panibas - počet navrhnutí: 1 

BARY Vimbark - počet navrhnutí: 2 

PONTHOS od Jaslůvky - počet navrhnutí: 1 

FERNDEL MIDSHIPMAN – počet navrhnutí: 2 

OKEJ´S ALWAYS THIS FASHION – počet navrhnutí: 2 

 

Zoznam psov, ktoré kryli : 

FORREST GUMP Minebea, počet realizovaných párení – 2 

PONTHOS od Jaslůvky, počet realizovaných párení – 1 

BARY Vimbark - počet realizovaných párení – 1 

OKEJ´S ALWAYS THIS FASHION - počet realizovaných párení – 1 

FLASH ROY Minebea - počet realizovaných párení – 1 

FERNDEL MIDSHIPMAN - počet realizovaných párení – 1 

___________________________________________________________________________ 

Importované boli 3 jedince, 3  z ČR, z toho 2 psi a 1 suka 

Exportovaných bolo 7 šteniat – 3 psi do ČR, 1 suka do Rakúska, 1 pes do Maďarska, 1 pes do 

Poľska, 1 suka do Poľska,  

Rok 2020 bol zvláštny a chovu psov veľmi neprospel. Veľa zrušených akcií, či už výstav, alebo 

skúšok neprispeli k rozvoju kynológie. Preto však musím poďakovať výboru klubu, že sa podarilo urobiť 

výstav, pár skúšok a kontrolu chrupu a meranie kohútikovej výšky. Bez toho, by sa chov na SK dosť 

obmedzil. Podarilo sa odchovať aj relatívne dostatočný počet vrhov, vyšší ako v minulom roku a aj sa 

uchovnilo viac súk a psov, čo považujem za úžasný úspech v tejto dobe. 

Záujem o šteňatá v dobe koronovej je enormný, ľudia si neuvedomujú, že psík bude žiť aj 12 

rokov a chcú šteňa teraz, lebo sú doma. Preto komunikácia s ľuďmi bola asi  najdôležitejšia v tom, aby 



si kúpu psíka rozmysleli, uvedomili zodpovednosť. Často ich odradilo, že na šteniatko budú dlho čakať, 

lebo väčšina vrhov bolo zarezervovaných dlho dopredu.  

Som rada, že záujem o plemeno rastie a viacerí chovatelia prejavili záujem o import jedincov, 

preto verím, že aj naďalej bude náš chov pestrejší. Chcela by som podporiť aj majiteľov psov, nielen 

súk, aby sa snažili o uchovnenie psíkov, aby sa naša chovná základňa spestrila.  

Prosím aj majiteľov chovných jedincov, ktorí nemajú uvedené pri ich psíkoch kontaktné údaje 

(tel., email) a fotky, aby mi ich zaslali na olgaboros@gmail.com a tieto údaje doplníme na kartu psíka.  

Nebolo schválené členskou schôdzou KCHPS, aby sa do chovných podmienok dostali aj testy 

očí na glaukóm, odporúčam však každému chovateľov, si svojho jedinca dal testovať na túto dedičnú 

chorobu. Určite je v záujme chovateľa, aby odchovával zdravé jedince.  

Teším sa, že v roku 2021 sa do chovu chystajú ďalšie kvalitné jedince a dúfam, že aj vďaka 

akciám klubu, získame ďalších priaznivcov nášho plemena.  

 

Ing. Oľga Borošová, 16.2.2021 

 

 

  



Príloha č. 10 

Správa poradcu chovu pre plemená sekcie 3 „vodné psy“ za rok 

2020 

Plemeno Lagotto Romagnolo 

K 31.1.2020 je evidovaných 21  chovných súk a 9 chovných psov.  

V roku 2020 bolo vystavených 17 odporúčaní na párenie. Narodilo sa 16 vrhov.  

Spolu sa narodilo 83 šteniat, z toho 45 psov a 38 sučiek (priemer 5,2 šteňaťa vo vrhu).  

Do zahraničia bolo podľa plemennej knihy vyvezených 50 šteniat. Krajiny exportu sú, Rakúsko 

(24), Maďarsko (9), Nemecko (5), Česká republika (4), Veľká Británia (2), USA, Dánsko, Fínsko, 

Holandsko, Chorvátsko, Lotyšsko po jednom.   

Do plemennej knihy bolo zapísaných 8 jedincov dovezených zo zahraničia., z toho 2 psi a 6 súk. 

Krajiny importu  Česká republika (4), Chorvátsko (1), Taliansko (1),  Fínsko (1), Srbsko (1) . 

 

V roku 2020 bolo uchovnených 5 jedincov, t. j. ktorí splnili všetky podmienky uchovnenia 

a majú potvrdenú chovnosť SPZ–  1 pes  a 4 suky.  

PSI: 

Regun Erco, majiteľ I. Liptáková 

SUKY: 

Angelus mei Konstantina –  J. Fodor 

Angelus mei Manna – J. Fodor 

Abi – D. Radovanovic 

Bellissima Glembell Daisy – M. Miklušáková 

 

 

Jedinci vyradení z chovu k 31.12. 2020 

Jedinci vyradení na žiadosť majiteľa:  

Eolo dei Boschi D Oro, majiteľ I. Liptáková 

Belsina u Chuderovského potoka, majiteľ I. Liptáková 

Jedinci vyradení kvôli veku:  

Suky: 

Coco, majiteľ J. Kadnárová 

Angelus mei Faith, J. Fodor 

 

Zoznam vystavených odporúčaní na párenie plemeno Lagotto romagnolo v roku 2020 na suky: 

1/2020 Belsina u Chuderovského potoka, CHS Radiva baby  



2/2020 Harmonia Lagotto ´s Peak, CHS Alba Nia, CHS Nia Alba 

3/2020 Solipse ti Amo Laura, CHS Solipse 

4/2020 Solipse Fantastic o Muti, CHS Solipse 

5/2020 Solipse Gioia del Colle, CHS Solipse 

6/2020 Solipse Originale Grana, CHS Solipse 

7/2020 Uma Radiva baby of Sdyron, CHS Radiva baby 

8/2020 Dolce Vita ze Sulicke Tvrze, CHS Solipse 

9/2020 Friendly Lagotto Barbie Doll, CHS Bellissima Glembell 

10/2020 Radiva baby Beauty Sleep, CHS Radiva baby 

11/2020 Angelus mei Konstantina, CHS Angelus Mei 

12/2020 Luce del Sole Amica Carla, CHS Solipse 

13/2020 Solipse dei Gioia del Colle, CHS Solipse 

14/2020 Aquaterra Dogs Amorina, CHS Solipse 

15/2020 Radiva baby Bambulka, CHS Radiva baby 

16/2020 Bellissima Glembell Daisy, CHS Bellissima Glembell 

17/2020 Bakony Kincze Bodza, CHS Bellissima Glembell 

 
 

Zoznam psov, ktorí kryli v r. 2020 (od 1.1.2020 do 31.1.2020) podľa odporúčaní na párenie, 

počet vrhov, krajina majiteľa psa: 

Laki King of the Truffles, 2, RS 

Gleska for Real, 1, SK 

Solipse Ti Amo Eros, 1, SK 

Solipse Nuova Vita, 1, CZ 

Pongo Labando, 1, RS 

Il Granaio dei Malatesta New Orleans, 2, SK 

Kan Trace Viking Lord, 1, HU 

Radiva baby K Rob, 2, SK 

Rubino, 1, IT 

Tom, 1, IT 

Regun Erco, 1, SK 

 Captain Morgan Bellissima Glembell, 1, HU 

 

Plemeno Perro de Aqua (španielsky vodný pes) 

K 31.12.2020 sú evidovaní 4 chovní psi a 6 chovných súk.  



V roku 2020 bolo vystavených 5 odporúčaní na párenie,  Narodili sa 3 vrhy šteniat v CHS 

Wavelet 2 a 1 v CHS Veron Tyrnavia, 1 suka nezabrezla, 1 odporúčanie prechádza do r. 2021.  

Počet narodených šteniat v roku 2020  20, z toho 15 psov a 5 sučiek.  

Do plemennej knihy  v roku 2020 neboli zapísané žiadne dovozy. Do zahraničia sa vyviezlo 12 

jedincov.  Krajiny vývozu Rakúsko  (3), Česko  (3), Nemecko, Chorvátsko, USA, Poľsko, 

Veľká Británia, Španielsko po jednom. 

 

Novouchovnení jedinci v roku 2020, ktorí splnili všetky podmienky uchovnenia a majú 

potvrdenú chovnosť SPZ -  2 psi a dve sučky:  

PSI: 

Key West Wavelet, majiteľ V. Kyseľová 

Pabiaga´s Back to Black, majiteľ V. Hudáková 

SUKY: 

Hola Hermosa Wavelet, majiteľ V. Kyseľová 

Maxijane Dankin Donut for Wavelet, majiteľ V. Kyseľová 

 

Zoznam vystavených odporúčaní na párenie plemeno Španielsky vodný pes v r. 2020 na suky: 

1/2020 Delicatessa Wavelet,  CHS Wavelet 

2/2020 Olivia vom Hause Kristo, CHS Veron Tyrnavia 

3/2020 Hola Hermosa Wavelet, CHS Wavelet 

4/2020 Maxijane Dankin Donut for Wavelet 

5/2020 Muffin de Valneboeiro, CHS Wavelet 

 

Zoznam psov, ktorí kryli v r. 2020  podľa odporúčaní na párenie, počet vrhov, krajina majiteľa psa: 

Key West Wavelet, 1, SK 

Toddini Viking Express, 1, PL 

Toboso del Majaceite, 1, ES 

 

Plemeno Portugalský vodný pes 

K 31.12.2020 sú evidovaní 2 chovní psi a 3 chovné sučky.  

Bolo vystavené a využité 1 odporúčanie na párenie, šteňatá sa narodia v r. 2021.  

V roku 2020 neboli žiadne dovozy ani vývozy a nenarodil sa žiaden vrh.  

 

Novouchovnení jedinci v roku 2020:  

1 suka 



Bianca Princess Estrela de Aqua, majiteľ Z. Bohušová 

Zoznam vystavených odporúčaní na párenie plemeno portugalský vodný pes v roku 2020  na suky: 

1/2020 Bella Espirito de Aqua, CHS Estrela de Agua  

Zoznam psov, ktorí kryli v r. 2020  podľa odporúčaní na párenie, počet vrhov, krajina majiteľa psa: 

King from Sea z Kasétek, 1, CZ 

Plemeno Írsky vodný španiel 

K 31.12.2020 je evidovaná 1 chovná sučka.  

Nebol vystavený žiaden krycí list. 

Počet dovezených a vyvezených jedincov – 0. Počet uchovnených jedincov – 0. 

Ďakujem všetkým majiteľom a chovateľom za spoluprácu a za to, že posielajú podklady 

včas a dodržiavajú pokyny pre majiteľov chovných súk. V roku 2021 prajem všetkým 

chovateľom veľa chovateľských úspechov, zdravé a krásne odchovy, a všetkým majiteľom 

vodných psov veľa radosti a pohody zo svojimi psami. 

  

Poradca chovu pre FCI skupinu 8 sekcia 3 Vodné psy 

Mgr. Iveta Liptáková 

 


